
ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA DEL PLENARI DE L'AJUNTAMENT  DE  DIA 
14 DE FEBRER DE 2025.-

A la Casa Consistorial de Petra, a les 19,11 hores del dia 14 de febrer de 2025, es 
reuneixen  en  primera  convocatòria,  als  efectes  de  realitzar  sessió  pública  ordinària  del 
plenari de l’Ajuntament de Petra, els regidors que a continuació es relacionen:
   

Sr. Miquel Jaume Horrach.               
  Sr. Víctor Manuel López Sánchez.
  Sra. Magdalena Màrquez Ribot.

Sra. Catalina Bujosa Bujosa.
Sr. Rafel Font Bauzà.
Sra. Catalina Gibert Riera.
Sra. Mariaa Monserrat Oliver Font.
Sr. Gabriel Sancho Sbert.
Sr. Pere Josep Bauçà Ferrer.
Sra. Antònia Gual Bauzà.

            
No assisteixen:       --
      
Actua com a Secretari el qui ho és de la Corporació, Sr. Francisco González Benito, i  

la  sessió  es  celebra  a  la  Casa  Consistorial,  sota  la  presidència  del  Batle,  Sr.  Salvador 
Femenias Riera.

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

S'aprova, per unanimitat dels membres del Plenari,  l'acta plenària corresponent a la 
sessió celebrada en data 31-12-2024.

2.- DESISTIMENT DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE NNSS 1/2023.-

El primer Tinent de Batle, Miquel Jaume, actuant com a ponent per a aquest punt de 
l'ordre  del  dia  informa  sobre  els  antecedents  de  l'assumpte,  recordant  per  exemple  que 
aquesta modificació procedeix de la que es va tramitar amb el número 2/2018 i que afecta la 
zona del Camí de Son Fogó; i en dir això últim sol·licita que surtin de la sala de reunions tant 
el Batle, Salvador Femenias Riera, com la regidora,  Catalina Gibert  Riera, ja que, segons 
afirma  el  ponent,  aquestes  persones  tindrien  interessos  a  la  zona  referida.  Un  cop  han 
abandonat la sala de sessions les persones esmentades, el primer Tinent de Batle, Miquel 
Jaume, substitueix al Batle a la presidència de la sessió, després de consultar el Secretari 
municipal. Aquest funcionari aprofita per informar que: el deure legal d'abstenció en aquest 
assumpte, que pesa sobre les persones que han sortit de la sala, en aplicació de l'article 23.2 
de  la  LRJSP,  comprèn la  deliberació,  a  més  de la  votació,  però  també la  preparació  de 
l'assumpte i l'execució del que s'ha acordat. El que ara presideix la sessió recorda per part 
seva, que les persones en qüestió també es varen absentar quan es va tractar aquest assumpte 
durant  la  sessió  corresponent  de  la  Comissió  Informativa,  per  tenir  interessos  a  la  zona 
afectada per la modificació. I tot seguit, el President substitut obre pas al torn per a l'altre 
grup municipal per si vol intervenir algun dels seus membres, però en no fer-ne ús, el primer 
Tinent de Batle, Miquel Jaume, que actua com a ponent, proposa el desistiment de la referida 
modificació que va aprovar inicialment el Plenari amb el núm. 1/2023. Tot seguit i ara com a 
President de la sessió per substituir el titular, el regidor Miquel Jaume es disposa a demanar 
vots  per  a  la  seva  proposta,  però  el  Secretari  municipal  sol·licita  l'ús  de  la  paraula  per 
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explicar  que:  el  desistiment  per  l'Administració  pública  està  regulat  a  l'article  93  de  la 
LPACAP, un precepte molt breu i que diu molt poc, però que, com a mínim, assenyala un 
requisit a complir  i és que l’acord ha de ser motivat. Atenent el que ha dit el funcionari que 
acaba d'intervenir, el regidor ponent afirma que des del 2018 hi ha una sèrie de documentació 
nova que s'exigeix presentar per a la tramitació de l'assumpte i que per evitar problemes amb 
l'aprovació provisional, l'equip de Govern municipal ha preferit d'ofici començar des de zero 
tancant el procediment ja iniciat amb el núm. 1/2023. Un cop motivada la proposta de l'equip 
de Govern municipal, es sotmet a votació i en resulta aprovada per unanimitat dels regidors 
presents (9).

3.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE NNSS 1/2025.-

Per a aquest altre punt de l'ordre del dia,  el primer Tinent de Batle, Miquel Jaume, 
segueix assumint tant la presidència de la sessió, en substitució del Batle, com la ponència de 
l'assumpte, la qual comença amb una menció a l'informe de Secretaria, en què es va detectar 
una deficiència dins de l'expedient presentat, consistent que faltava incorporar un annex amb 
les dades dels titulars afectats per la modificació de NNSS en marxa. I per això, continua 
dient el  regidor esmentat,  els  serveis municipals han aportat  aquest annex amb les dades 
cadastrals corresponents.

Després ve el torn per a l'altre grup municipal, diferent del de l'equip de Govern, i és 
el portaveu de Més, Pere Josep Bauçà, que intervé donant compte d'uns problemes que han 
trobat  a  l'expedient  els  serveis  jurídics  als  quals  han acudit  els  d'aquest  grup.  El  primer 
problema que refereix Pere Josep és que les finques realment afectades serien 19, però a la 
documentació presentada en surten 17; per la qual cosa, conclou dient el representant de Més, 
en falten dos. El segon problema assenyalat per Pere, amb al·lusió a l'article 51 de la LUIB,  
és que la tramitació de les modificacions puntuals de NNSS està subjecta a uns terminis per a 
la seva resolució i que els afectats fa 7 anys que estan pendents de la del 2018, perquè al mig 
es va fer la del 2023 per al mateix.

El regidor ponent utilitza el seu segon torn, per negar això, dient que la modificació 
esmentada no es va arribar a fer i per això no va quedar paralitzada la concessió de llicències 
durant tot el temps indicat pel regidor de Més. En qualsevol cas, el ponent Miquel Jaume 
anuncia que l'equip de Govern municipal s'arriscarà amb l'aprovació inicial, sense perjudici 
que s'hagués de fer enrere, si hi hagués un recurs contra aquesta.

Al 2n torn per al grup Més, el regidor Pere Josep Bauçà recorda que quan es fa una 
aprovació inicial de NNSS queden paralitzades les llicències durant un temps i els interessats 
es queden sense la possibilitat de fer obres. I el regidor ponent afirma per part seva, dins del 
seu torn final, que precisament el que pretén l'equip de Govern municipal amb la modificació 
en curs és facilitar les coses a la gent; dit això, el President en funcions de la sessió, Miquel  
Jaume,  obre pas a la votació sobre aquest altre punt de l'ordre del dia, en la qual s'obté el 
resultat següent:

Vots emesos : 9
Vots a favor: 7 del PI.
Vots en contra: 2 de Més per Petra.
Abstencions: 0.

Per tant,  s'aprova inicialment, per majoria de més de 2/3 dels regidors presents al 
Plenari (7 sobre 9), la modificació puntual de de NNSS número 1/2025.

4.-  APROVACIÓ  DEL  PROJECTE  I  DEL  PLEC  DE  CLÀUSULES C
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ADMINISTRATIUS PER LA GESPA PEL CAMP DE FUTBOL.-

A les 19,31 hores tornen a entrar a la sala de plens tant el Batle, Salvador Femenias 
Riera, com la regidora  Catalina Gibert  Riera; els quals havien sortit prèviament de la dita 
sala, en compliment del seu deure legal d'abstenció respecte als dos punts anteriors de l'ordre 
del dia. Quan el Sr. Batle ha tornat a assumir la presidència de la sessió, atorga l'ús de la 
paraula al  primer Tinent de Batle, Miquel Jaume,  perquè aquest últim es faci càrrec de la 
ponència de l'assumpte que ara correspon abordar. La intervenció del regidor comença per 
agrair al delegat d'esports, Víctor Manuel López, el treball realitzat en relació amb aquest 
assumpte; afegint després Miquel Jaume que espera la presentació de millores per part dels 
licitadors que es presentin o, almenys, que ells rebaixin el preu de licitació per permetre que 
faci aquestes millores l'Ajuntament. Després informa el regidor ponent sobre la puntuació 
prevista al plec, la qual queda distribuïda de la següent manera:

Criteri                                              Ponderació                        
  1.- Oferta econòmica: 60 punts
  2.- Millores: 38 punts
  3.- Inscripció de l'oferent al Registre Públic d'empremta de carboni, compensació i projectes 
d'absorció de diòxid de carboni: 2 punts.

Finalment, es refereix el ponent al material que es pretén instal·lar, després d'això ja 
ve el torn que correspon a l'altre grup municipal, diferent del de l'equip de Govern, essent el 
regidor de Més, Pere Josep Bauçà, qui intervé anunciant el vot favorable del seu grup en 
relació amb l'assumpte ara tractat, per considerar el projecte presentat com a important per al 
poble i molt necessari,  segons diu Pere. Tot i això, el representant de Més opina que les 
millores es varen poder haver ficat dins del projecte de l'obra, posant doblers municipals, per 
evitar que les empreses deixin de presentar les millores, com ja ha passat prèviament.

Al 2n torn per al  ponent,  Miquel Jaume agraeix el  vot  del grup municipal Més i 
després afirma que l'important és la gespa; afegint aquest regidor que els que posen la gespa 
no tenen tanta feina com els d'altres obres. D'altra banda, continua dient el representant de 
l'equip de Govern municipal, quan s'agafen doblers del Pressupost municipal s’han de treure 
d'un altre lloc. A més de l'anterior, aquest portaveu avisa que fins a un 40% del cost l'hauria  
de  suportar  l'Ajuntament,  en  comptes  de  l'empresa  adjudicatària,  en  cas  d'acceptar-se  la 
proposta de Més. Al 2n torn per a aquest mateix grup, el seu regidor Pere Josep Bauçà, es 
dirigeix al delegat d'esports, Víctor Manuel López, i li diu que hauria d'abordar l'assumpte de 
la vigilància, ja que segons afirma Pere, al camp de futbol hi entra qualsevol. Després afegeix 
el citat portaveu de Més: que s'ha fet un mal ús de la gespa i que ara toca protegir el projecte  
a realitzar, ja sigui amb personal per fer-ho o amb càmeres de vigilància. A la resposta del 
regidor delegat d'esports, Víctor Manuel contesta que hi ha càmeres i que gairebé tots els 
implicats  en el  mal  ús  de la  instal·lació són menors i  fills  dels  Directius,  afegint  aquest 
regidor que no tot és responsabilitat de l'Ajuntament i que els que netegen el camp de futbol 
també haurien de dir alguna cosa.

No havent-hi posteriors intervencions a la del regidor abans esmentat,  el Sr. Batle 
sotmet a votació aquest assumpte de l'ordre del dia; i com a conseqüència de la dita votació: 
resulten  aprovats  per  unanimitat  dels  regidors  presents  (11),  tant  el  projecte  com el  plec 
presentats al Plenari municipal.

5.- DEROGACIÓ DE DIVERSES ORDENANCES I REGLAMENTS.-

Per a aquest altre punt de l'ordre del dia, pren la paraula com a ponent el regidor C
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d'Hisenda, Miquel Jaume, recordant que ja s'anuncia en anterior sessió plenària que es faria 
una  revisió  de  la  normativa  municipal  per  eliminar  ordenances  i  reglaments  en  desús  o 
redundants  respecte  a  altres  normes  existents.  Després  d'això,  aquest  regidor  refereix les 
normes en què recolza la seva proposta de derogació, citant en concret l'article 129 de la 
LPACAP, en el qual es recullen una sèrie de principis de bona regulació (necessitat, eficàcia, 
seguretat jurídica, etc.) i el 130.1 de la mateixa llei, sobre avaluació normativa, en el qual 
s'exigeix a les administracions públiques que revisen periòdicament la seva normativa vigent 
per adaptar-la als principis de bona regulació. Finalitza el seu primer torn el regidor ponent 
proposant la derogació de les normes municipals següents:

1- ORDENANÇA  REGULADORA  DEL  PREU  PÚBLIC  PER  L’ASSISTÈNCIA  A 
ESPECTACLES DEL CINE I TEATRE AL TEATRE MUNICIPAL “ES QUARTER” 
DE PETRA
Argument:  Darrerament  es  gestiona a través  de  l’Organisme Autònom Fundació 
Teatre i acció sociocultural.

2- ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DE LES SUBVENCIONS I AJUTS PER 
A LA REHABILITACIÓ DE FAÇANES
Argument: Ja no hi ha aquests ajuts.

3- REGLAMENT  DE  FUNCIONAMENT  I  TARIFES  DEL  TEATRE  DE  PETRA  I 
TARIFES DEL MUSEU ETNOLÒGIC MUSICAL
Argument: Darrerament es gestiona a través de l’ Organisme Autònom Fundació 
Teatre i acció sociocultural i l’Organisme Autònom Fundació Escola Municipal de 
Música.

4- REGLAMENT DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA

Argument: Des de l’any 2008 que s’aprovà, hi ha normatives superiors que ho regulen 
com la Llei 12/2019, de 12 de març, de consultes populars i processos participatius (BOIB 
núm. 36, de 19 de març de 2019).

Acabat  el  primer torn del  regidor  d'Hisenda,  ja  ve el  que correspon a l'altre grup 
municipal,  diferent  del  de  l'equip  de  Govern,  essent  en  aquest  cas  la  regidora  de  Més, 
Antònia Gual, qui intervé com a portaveu d'aquest grup, manifestant l'acord del mateix quant 
a  les  3  primeres  normes  municipals  indicades  pel  representant  de  l'equip  de  Govern 
municipal;  però  no  així  pel  que  fa  a  l'última,  el  Reglament  municipal  de  participació 
ciutadana, ja que, en opinió de la regidora de Més: la llei esmentada per aquell representant 
vol que la ciutadania pugui participar en la gestió i sigui inclosa en la presa de decisions 
mitjançant mecanismes de participació democràtica com a Consells de la Vila o Pressupostos 
participatius.

Al 2n torn per al regidor ponent, el primer Tinent de Batle, Miquel Jaume, comenta a 
la regidora de Més que a Petra hi ha un regidor en contacte amb la ciutadania i que creu que 
s'està escoltant la gent; però, tot i això, continua dient el ponent, el Reglament en qüestió ni 
s'està  aplicant ara,  ni  s'aplicava pels que estaven al  govern municipal  anteriorment i  que 
varen aprovar aquest Reglament. D'altra banda, Miquel Jaume afegeix que també hi ha altres 
lleis a efectes de participació ciutadana, com la de transparència, de la qual diu Miquel que 
els del referit equip intenten complir-la. Pel que fa al Consell de la Vila que hi va haver a 
Petra,  el  regidor  abans  esmentat  afirma  que  se  li  va  intentar  donar  un  paper  que  no  li 
corresponia,  ja  que els  representants  del  govern municipal  són els  que són al  Plenari  de 
l’Ajuntament. No obstant això, el ponent acaba el seu 2n torn dient que el plantejat per la 
regidora de Més ja es farà si escau més endavant. C
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Al 2n torn per al grup Més, la regidora Antònia Gual diu no entendre la postura que a 
l'Ajuntament de Petra no es faci el que s'està fent als Ajuntaments d'altres pobles i esmenta 
casos en què la població ha decidit, per exemple, sobre les festes, com en un poble veí on es 
varen  rebutjar  els  focs  artificials.  Sobre  això  últim  intervé  el  tercer  Tinent  de  Batle, 
comentant que en aquell poble, malgrat el que s'ha votat, la gent va fer els focs artificials pel 
seu compte, comprant petards i al final hi va haver més focs artificials que abans.

Finalitza la intervenció de la representant de Més, dient Antònia Gual que a Petra hi 
haurà un regidor  que parli  amb les associacions,  però que no parla  amb tota la  gent,  de 
manera que hi haurà una part que no es sent representada.

No havent-hi posteriors intervencions a la més amunt transcrita, el Sr. Batle sol·licita 
que es voti la proposta prèviament formulada pel regidor ponent. I en  la votació efectuada 
s'obté el resultat següent:

Vots emesos : 11
Vots a favor: 9 del PI
Vots en contra: 2 de Més per Petra
Abstencions: 0.

Per tant, s'aprova, per majoria de més de 2/3 dels regidors presents al Plenari (9 sobre 
11), la derogació de les 4 normes municipals abans assenyalades.

6.- MODIFICACIÓ DE LA PERIODICITAT DE LES SESSIONS PLENÀRIES 
ORDINÀRIES.-

Així mateix, també és ara el primer Tinent de Batle, Miquel Jaume, qui es fa càrrec de 
defensar aquesta altra proposta de l'equip de Govern municipal, i inicia el seu primer torn 
d'intervenció avisant que la proposta que formularà no ha de donar com a resultat que hi hagi 
menys sessions plenàries, ja que es convocaran amb caràcter extraordinari, quan apareguin 
coses urgents de competència plenària. Seguidament, el referit portaveu del PI formula una 
proposta de l'equip de Govern que és la següent:

Modificació de la periodicitat de les sessions plenàries ordinàries
Atès que:
-Darrerament hi ha molts de projectes en marxa pels quals s’ha de menester aprovació per 
plenari.
-Darrerament hi ha molts al·legacions a projectes i publicacions que s’han de resoldre amb 
certa rapidesa.
-És difícil ajustar tot el que s’ha exposat abans a les sessions ordinàries actuals, la qual  
cosa farà necessària la convocatòria de sessions plenàries extraordinàries.
Per això es proposa que les sessions plenàries ordinàries siguin durant el segon més de cada 
trimestre (febrer, maig, agost i novembre), complint així el que diu l’article 78 del ROF.

Acaba ja  el  seu primer torn  el  regidor  ponent,  afirmant  que es  procurarà  que les 
sessions corresponents es facin a principi de mes.

Dins ja del torn per a l'altre grup municipal, en aquest cas actua com a portaveu de 
Més, Pere Josep Bauçà, que qualifica com a mala notícia la proposta de l'equip de Govern 
municipal; afegint Pere que l'argument oferit pel seu portaveu també es pot tornar del revés, 
ja que fent sessió ordinària cada mes, es poden portar al Plenari els temes urgents al mes 
següent. Però a més està, segueix dient el regidor de Més ja citat, el tema de l'organització, 
perquè si ara hi ha tants assumptes, més n'hi haurà si es torba dos mesos a fer sessió ordinària C
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del Plenari. Pel que fa a la data concreta per celebrar les sessions ordinàries del Plenari, el 
portaveu  que  ara  intervé  afirma  que:  això  de  procurar  que  es  facin  a  principis  del  mes 
corresponent  són  paraules  que  s'emporta  el  vent.  I  finalment,  el  representant  esmentat 
demana que, almenys, s'avanci l'hora de les sessions plenàries; cosa que, segons Pere Josep 
Bauçà, pot animar la gent a participar-hi.

En el 2n torn per al regidor ponent, el primer Tinent de Batle, Miquel Jaume, matisa 
el que ha dit el regidor de Més durant la seva intervenció anterior, afirmant el portaveu de 
l'equip de Govern municipal que l'existència de molts assumptes per al Plenari no implica 
necessàriament que la sessió a què es portin aquests assumptes hagi de ser més llarga.

Després inicia un 2n torn d'intervenció el portaveu de Més i en aquell moment, a les 
20,12 hores, abandona sobtadament la mesa de sessions el President, el qual havia rebut una 
telefonada al  seu mòbil.  El  Secretari  municipal  mostra la seva sorpresa davant  el  primer 
Tinent de Batle, ja que qui presidia la sessió s'ha absentat sense cap explicació als presents i  
sense suspendre'n prèviament. El primer Tinent de Batle, Miquel Jaume, comenta al Secretari 
que al Batle se li ha informat d'una urgència i pregunta per part seva si ha de substituir al  
Batle. El Secretari respon afirmativament a això, però en qualsevol cas i seguidament, ja es 
reincorpora el Batle a la mesa de sessions; encara que sense explicar tampoc ara perquè se 
n'ha anat prèviament.

Després continua el 2n torn del portaveu de Més, plantejant ara la qüestió de com es 
tramitaria l'acord proposat pel ponent. El Secretari municipal sol·licita l'ús de la paraula al 
Batle, d'acord amb el que disposa l'article 94.1 d) del ROF i/o el 13.15 del ROM, demanant 
permís per informar que, en cas que l'acord plenari modifiqués el ROM, s'hauria de seguir el 
procediment per a l'aprovació de les ordenances municipals (que no siguin fiscals), previst a 
l'article  49;  el qual  inclou,  a  banda  d'una  aprovació  inicial  del  text  corresponent,  una 
exposició pública per formular-hi al·legacions.

Ja en el torn final per al ponent, el regidor Miquel Jaume reitera la proposta d'acord 
plenari anteriorment transcrita; i  el  Sr. Batle, per la seva banda, sotmet a votació aquesta 
proposta d'acord, obtenint-se el resultat següent:  

Vots emesos : 11
Vots a favor: 9 del PI
Vots en contra: 2 de Més per Petra
Abstencions: 0.

Per tant, s'aprova, per majoria de més de 2/3 dels regidors presents al Plenari (9 sobre 
11), que les sessions plenàries ordinàries siguin durant el segon més de cada trimestre (febrer, 
maig, agost i novembre).

7.- MOCIONS, ESCRITS, SOL·LICITUDS I INFORMACIONS.-

En aquest punt de l'ordre del dia hi ha una disculpa del Sr. Batle pel que fa als talls 
d'aigua ocasionats per les obres als carrers de Petra. El primer edil sol·licita paciència als 
afectats dient que són obres per millorar.

8.-   DECRETS DE BÀTLIA.-  

 No es produeixen intervencions respecte a aquest punt de l'ordre del dia, per la qual 
cosa el Sr. Batle dóna pas al següent.

9.- INTERPEL·LACIONS, PRECS I PREGUNTES.- C
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Ara és el portaveu del grup municipal Més, Pere Josep Bauçà, qui pren la paraula, i 
s'interessa per la modificació puntual de les NNSS referida a la ronda de circumval·lació. Per 
a la resposta sobre la interpel·lació anterior fa ús de la paraula el primer Tinent de Batle, 
Miquel Jaume, dient que s'està esperant l'informe tècnic sobre les al·legacions presentades al 
seu moment, i després es demanarà informe jurídic sobre les mateixes; després de tot això es 
convocarà  sessió  ordinària  o  extraordinària  del  Plenari  i  després  s'enviarà  l'expedient  al 
Consell Insular. També és el regidor Pere Josep Bauçà qui s’interessa per unes obres iniciades 
a l’estació vella. Igualment assumeix ara torn d'intervenció el primer Tinent de Batle, Miquel 
Jaume, per  contestar  això,  afirmant  que es tracta d'una escultura molt  ambiciosa d'un tal 
Magaz i que es va intentar que la seva inauguració coincidís amb el Dia de la dona. Aleshores 
repregunta el portaveu de Més: Com és que no s'ha fet concurs públic per contractar aquesta 
escultura, quan el pressupost del projecte puja a 12.000 euros? i perquè es contracta a dit, en 
comptes d'obrir el procediment a la ciutadania?. Un altre cop assumeix la tasca de respondre 
a les qüestions anteriors el regidor d'Hisenda, Miquel Jaume, afirmant ara que: es tracta de 
decisions  dels  dirigents,  com quan  el  Bisbe  de  Mallorca  va  seleccionar  l'artista  Miquel 
Barceló per treballar a la seu de Palma; i que després a les eleccions els votants ens diran. Els 
dos  regidors  abans  esmentats  entren  després  en  un  intercanvi  d'opinions  sobre  la 
denominació de la plaça on s'ubicarà l'escultura en qüestió, proposant el regidor de Més que 
es canviï el nom de la Plaça de la Constitució, pel nom de Plaça de la Constitució i la Dona, o 
que s'anomeni només Plaça de la Dona (sense Constitució), o que es pregunti a la gent per 
quin nom vol per a la plaça. Entra llavors a la xerrada el Batle afirmant que si es segueix 
l'última proposta  de Pere Josep,  aleshores no es farà res,  perquè cadascú tirarà  cap a un 
costat; i afegint que sobre aquestes coses sempre opinen els mateixos. La regidora de Més, 
Antònia Gual, replica a això que les consultes no serien vinculants. I a la contrarèplica del 
Batle, Salvador Femenias recorda que als Consells de la Vila sempre hi eren els mateixos, per 
la qual cosa, afegeix Salvador, els de l'equip de Govern municipal no són partidaris d'aquest 
tipus de coses. Intervé una altra vegada el regidor de Més, Pere Josep Bauçà, recordant que al 
municipi veí de Sant  Joan es va fer una consulta popular per votar sobre els focs artificials. I 
llavors, torna a recordar el tercer Tinent de Batle de l'equip de Govern municipal que al poble 
abans  esmentat,  malgrat  el  que  es  va  aprovar  en  consulta  popular,  no  incloure  els  focs 
artificials a les festes, la gent els va fer pel seu compte, comprant petards; i que al final va 
haver-hi més focs artificials que abans. La regidora del grup Més, Antònia Gual, per la seva 
banda,  demana  finalment  que  no  es  confongui  el  concurs  públic  amb  la  participació 
ciutadana; i afegeix que no s'està dient que es faci aquesta darrera per a qualsevol decisió.

Acabades així les intervencions procedents dels dos grups municipals i no havent-hi 
ja  més interpel·lacions,  precs  o preguntes,  el  Sr.  President,  Salvador  Femenias,  dóna per 
finalitzada aquesta sessió plenària, essent les 20,36 hores. Després d' això, el Batle ofereix un 
torn de precs i preguntes per a dues persones que hi ha com a públic present a la sala, sobre 
temes concrets d'interès municipal, segons el que disposen els articles 88.3 i 228.2 del ROF i 
12 del ROM; però sense que hi hagi intervencions sobre això per part seva. Davant d'això, el 
Sr. Batle dóna per finalitzada també la reunió,  a la mateixa hora ja indicada,  i jo com a 
Secretari estenc la present acta la qual certific.
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